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闺蜜英语生日祝福语
Happy birthday. May gladness fill your every hour on this special day.
生日快乐!愿这特殊的日子里，你的每时每刻都充满欢乐。
Warm wishes on your birthday. I send along my love and affection for you as well as a small gift. Take care!
热烈祝贺你的生日，捎给你我对你的爱，也寄去一件小礼物，多保重!
Affectionate birthday greetings. Birthday means a new beginning and a new chance to take hold on life.
在你生日之际，向你致以亲切的祝贺。生日意味着一个新的开端，意味着重新把握生活的机会。
It\\\'s time to celebrate your birthday. Happy birthday to an attractive and intellectual girl.
是庆祝你生日的时候了，祝福美丽、聪颖的你生日快乐!
Many happy returns of this special day. All our best wishes go to you on your birthday.
祝你生日快乐，给你我们所有的祝福!
We hope that you enjoy this special day and your birthday grows happier by the minute!
我们祝你欢庆这一天，愿你生日的快乐与分俱增!
I want to tell you on this special day that I\\\'m very glad, time hasn\\\'t changed our friendship any. Hoping your birthday is great.
在这特殊的日子里，我想说我真高兴，时光没有改变我们的友谊，祝你生日其乐无穷。
Wishing you a birthday that is among your very best. I hope that all the years ahead will be as happy as you have been in the past.
祝你度过一个最美好的生日，希望你未来的日子与以往一样快乐!
Congratulations on your birthday. May the coming year be filled with happiness and success.
敬贺诞辰!愿这一切充满欢乐、成功!
May every special happiness fill this day for you and may the year bring all the best things you are looking forward to.
愿你的生日特别快乐，愿新的一年中心想事成!
Congratulations and warmest wishes for your birthday and every day.
祝你生日快乐，天天快乐!
Time flies. Today comes your birthday. The best of all good things for this special day and all the many more to come. Many happy returns!
时光飞逝，今天又是你的生日，愿今天你拥有一切美丽，来年生日更美好，一年更胜一年。生日快乐!
May you keep in good health and good spirit both on your birthday and all through the year. Hope your birthday is happy and your wishes all come true.
祝你生日健康愉快，祝你天天健康愉快，愿你一切愿望都能实现。
Happy birthday. I hope today treats you well.
生日快乐，祝你今天过得愉快!
Each birthday is a milestone we touch along life\\\'s way. May your birthday be happy in more ways than one.
每个生日都是我们人生之旅的一个里程碑，愿你的生日百事顺意。
Wishing you a happy birthday! May the best and loving things be some of the joy your birthday brings.
祝你生日快乐!愿生日带给你的欢乐中蕴涵着一切美好!
Permit me to congratulate you on reaching another of these anniversary landmarks today. May each day be as happy as your birthday. Have a wonderful birthday!
祝贺你抵达了生命的又一个里程碑，愿你每天都象过生日一样充满喜悦。祝你生日无比快乐
经典英语生日祝福语
\"Kind\" and \"dear\" and \"wonderful\" are words I seldom say, though,
I think of you quite often in my own special way.
So remember that I love you and I’m glad to wish you this——A very happy birthday to my very special sister.
“好心肠”、“亲爱的”、和“棒极了”是我很少用的词。
想到你我倒是常常用自己偏爱的字。
因此请记住我爱你，也高兴祝贺你：
愿我特别可爱的妹妹生日特别快乐。
 
To my husband，
Happy birthday with all my love!
给我的丈夫，
用我全部的爱祝你生日快乐！
 
For all you mean to me each day,
For all the happiness you bring my way,
For the love we share and the memories, too,
I’m hoping your birthday is happy for you.
为了你每天在我心中的地位，
为了你带给我生活中的玫瑰，
也为了我们之间的爱和回忆，
我祝愿你生日幸福，欢天喜地。
 
As a brother, you’re the greatest, but your good points don’t stop there.
As a person and friend, you’re the nicest anywhere.
作为哥哥，你最伟大，你的优点还有不少，
作为一个和朋友，不论在哪一方面你都。
 
Because you’re someone who’s so very special, someone who deserves the very best——not only on your special day,
but always, you’re wished the things that make you happiest.
因为你是一个这样热情的人，一个配得上奖赏的人——祝你得到的幸福，不仅在你的生日，而且永远幸福。
 
With love to my wife,
I’m grateful for the special love you show in different ways-- love that gives a special touch to ordinary days,
love that’s always filled our home with beauty, warmth and cheer——
I’m grateful for the special love you give to me all year.
把爱献给我妻，
感谢你深爱我无微不至，
你的爱充实了平凡的日子，
你的爱浸润着我们的家室，
使它美满、温馨、乐滋滋，
感谢你对我又是一年恩爱情深，关怀备至。
祝兄弟、姐妹生日
 
With love and the very warmest birthday, and because you’re a wonderful sister.
献上我对你的爱，祝你生日快乐充满温馨，
都因为你是最可爱的姐姐。
情侣英语生日祝福语
I rejoice with you and wish you a long and happy meaningful life.
我跟你一起高兴，祝你健康长寿，生活充满诗情画意。
Don’t feel bad growing old. I am right behind you.
变老了，不要难过。我只比你年轻一点点而已。
We may grow old together, but as long as we are together, I feel young.
我们也许会一起变老，但只要我们在一起，我就觉得年轻。
Happy birthday. I hope today treats you well.
生日快乐，祝你今天过得愉快!
Many happy returns of this special day. All our best wishes go to you on your birthday.
祝你生日快乐，给你我们所有的祝福!
We hope that you enjoy this special day and your birthday grows happier by the minute!
我们祝你欢庆这一天，愿你生日的快乐与分俱增!
Each birthday is a milestone we touch along life\\\'s way. May your birthday be happy in more ways than one.
每个生日都是我们人生之旅的一个里程碑，愿你的生日百事顺意。
Wishing you a happy birthday! May the best and loving things be some of the joy your birthday brings.
祝你生日快乐!愿生日带给你的欢乐中蕴涵着一切美好!
Warm wishes on your birthday. I send along my love and affection for you as well as a small gift. Take care!
热烈祝贺你的生日，捎给你我对你的爱，也寄去一件小礼物，多保重!
Happy birthday. May gladness fill your every hour on this special day.
生日快乐!愿这特殊的日子里，你的每时每刻都充满欢乐。
Affectionate birthday greetings. Birthday means a new beginning and a new chance to take hold on life.
在你生日之际，向你致以亲切的祝贺。生日意味着一个新的开端，意味着重新把握生活的机会。
It\\\'s time to celebrate your birthday. Happy birthday to an attractive and intellectual girl.
是庆祝你生日的时候了，祝福美丽、聪颖的你生日快乐!
爱人英语生日祝福语
第一句：To my husband，Happy birthday with all my love!
给我的丈夫，用我全部的爱祝你生日快乐!
第二句：For all you mean to me each day,For all the happiness you bring my way,
For the love we share and the memories, too,I\'m hoping your birthday is happy for you.为了你每天在我心中的地位，为了你带给我生活中的玫瑰，也为了我们之间的爱和回忆，我祝愿你生日幸福，欢天喜地。
第三句：With love to my wife,
I\'m grateful for the special love you show in different ways-- love that gives a special touch to ordinary days,love that\'s always filled our home with beauty, warmth and cheer——I\'m grateful for the special love you give to me all year.
把爱献给我妻，感谢你深爱我无微不至，你的爱充实了平凡的日子，你的爱浸润着我们的家室，使它美满、温馨、乐滋滋，感谢你对我又是一年恩爱情深，关怀备至。
第四句：Happy birthday to my husband!For all you do the whole year through,this brings world of love to you.
 祝我的夫君生日快乐，感谢你一年到头辛苦劳碌，让贺卡带给你倾心的爱慕
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